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 Protokół nr 175/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 sierpnia 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek Przewodniczącego 
rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt:  
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie 
podstawowym bez negocjacji  na usługę udzielenia kredytu długoterminowego w 
wysokości 1.260.000 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 173/2023, 174/2023. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 173/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 173/2023 głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,                
M. Buliński. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 174/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 174/2023 głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,                
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym 
bez negocjacji na wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej 
Nr 1236N Wlk. Tymawa – Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz (etap 
1)”. 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pan Starosta poinformował, że w przedmiotowym postępowaniu o zamówienie publiczne 

zostały złożone 4 oferty. Ceny wszystkich złożonych ofert przewyższają kwotę, jaka została 

przeznaczona na realizację tego zamówienia. Dodał, że będzie rozmawiał z Wójtem Gminy 

Biskupiec w sprawie finansowania powyższego zadania. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie 
podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: „Zakup samochodu osobowego, 
zwanego mikrobusem do przewozu osób niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie - II.  
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych / 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że w przedmiotowym postępowaniu wpłynęła jedna oferta, 
która podlega odrzuceniu z przyczyn formalnych, oferta nie była podpisana.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Informacja komisji przetargowej stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,          
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: „Zakup 
samochodu osobowego, zwanego mikrobusem do przewozu osób niepełnosprawnych” na 
rzecz Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie - III.  
 
Pan Starosta poinformował, że w związku z unieważnieniem przetargu należy ogłosić kolejny 
przetarg na zakup samochodu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek o wszczęcie postępowania stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 
negocjacji na wykonanie zadania: „Zakup samochodu osobowego, zwanego mikrobusem do 
przewozu osób niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Pacółtowie - III 

W skład komisji do przeprowadzenia postępowania weszli: 
1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Beata Widźgowska  
3. Członek komisji – Anna Kremska 
4. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 
5. Członek komisji – Krzysztof Piechocki 
6. Członek komisji – Kornelia Jaroszewska-Sobczak 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  
na usługę udzielenia kredytu długoterminowego w wysokości 1.260.000 zł na finansowanie 
planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
 
Pan Starosta poinformował, że najkorzystniejszą ofertą jest oferta złożona przez Bank 
Spółdzielczy w Iławie. 
Pani Widźgowska poinformowała, że wpłynęły dwie oferty: PKO BP (cena oferty brutto wynosi: 
538 044,50 zł, stała marża 1,05%) oraz Banku Spółdzielczego w Iławie (cena oferty brutto 
wynosi: 519 762,77 zł, stała marża 0,78%). 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Informacja komisji przetargowej stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w 
części obrębu geodezyjnego Osetno oraz w części obrębu geodezyjnego Ostrowite, gmina 
Biskupiec.  
/na posiedzenie weszła pani M. Ławicka – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

Pani Ławicka poinformowała, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej opinią Wydziału 
Środowiska i Rolnictwa nie składają uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 6. 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 7. 
Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 8. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,          
M. Buliński. 
/pani M. Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
upoważnienia dwóch członków zarządu do dokonywania czynności prawnych w zakresie 
podpisania umowy na zaciągnięcie kredytu długoterminowego w wysokości 1 260 000 zł na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań.  

Pan Starosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały. 
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Zarząd upoważnił dwóch członków Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim: 

− Andrzeja Ochlaka – Przewodniczącego Zarządu, 

− Jerzego Czaplińskiego – Członka Zarządu 
do dokonywania czynności prawnych w zakresie podpisania umowy na zaciągnięcie kredytu 
długoterminowego w wysokości 1.260.000,00 zł na finansowanie planowanego deficytu 
budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska,          
M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


